
Fra:                                              kjetuft@online.no 
Sendt:                                        onsdag 24. mars 2021 13:26 
Til:                                               Postmottak Alver 
Emne:                                        Mjåtveit næringspark 
  
Viktighet:                                 Høy 
  
Hei! Jeg ser det pågår fremdeles lagring av masser på Mjåtveit næringspark det er blitt tippet flere 
hundre lass med asfalt biter og fine masser senest i går kveld ble det tippet masser på området. Er dette 
godkjent ? Vi trodde det var stans av deponering av masser inntil evt det foreligger en godkjenning fra 
Alver kommune. 
Er det blitt tatt en avgjørelse i denne saken som vi ikke har fått melding om ? 
Det hadde vært fint om dere kunne tatt en befaring i området.  
Ser de har utført et såkalt avbøtende tiltak som er helt ubrukelig sender med noen bilder, det 
forurensete vannet renner under duken. 
  
Mvh Kjetil Tufte 
Mjåtveitelvens forening 
 

 
 

 



 

 
 
 
Sendt fra min Huawei-mobiltelefon 


